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Maandag is een delegatie uit Lochristi en Laarne ontvangen op het ministerie van Sport in
Brussel om er te protesteren tegen de eventuele komst van een permanent oefenterrein
voor gemotoriseerde sporten aan de E17 in Beervelde. Vertegenwoordigers van zowel
ABS als de Boerenbond gaven er hun visie op de materie.
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Maandag is een delegatie uit Lochristi en Laarne ontvangen op het ministerie van Sport in Brussel
om er te protesteren tegen de eventuele komst van een permanent oefenterrein voor gemotoriseerde
sporten aan de E17 in Beervelde. De burgemeesters van beide gemeenten overhandigden een motie
en een pak petitiebrieven. Voor Lochristi waren er dat 1.200, voor Laarne 700.
Vertegenwoordigers van zowel ABS als de Boerenbond en de schepenen van beide gemeenten gaven
hun visie op de materie. De aanwezige landbouwers spraken over de onteigening van 25 hectare
grond, over de daling van de rendabiliteit en verlies van hun broodwinning.
Een locatieonderzoek heeft verduidelijkt dat er in die omgeving geen plaats is voor ordeverstorende
inrichtingen. "De nefaste gevolgen voor gezondheid, landbouw, zachtere sporten, verkeer, scholen,
natuur en leefmilieu zijn voor de bewoners niet te overzien", luidt het. Er werd aan toegevoegd dat
de inwoners niets hebben tegen de niet-permanente omlopen. De landbouwers staan hun terrein
momenteel jaarlijks even af: in Lochristi vijf keer, in Laarne twee keer.
"Voor de aanleg van dergelijk crosscircuit moet er een maatschappelijk draagvlak zijn. En volgens
de uitleg die ik hier kreeg is er dat inderdaad niet", zei Carla Brion. Eddy Groenwals beloofde tegen
het eind van het jaar meer nieuws te hebben. "Hetzij een locatieaanduiding of overleg met het
provinciebestuur. Hoe dan ook, dergelijke circuits moeten er komen om wildcrossen tegen te gaan.
Motorcross is in België overigens een topsport met diverse wereldkampioenen".
Waarop burgemeester De Baerdemaeker van Laarne repliceerde dat die mannen naar het buitenland
trekken om de fiscus te ontlopen en dus niets bijdragen om dergelijke circuits te helpen betalen.
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